
 
HALD EGE SKOLE – skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag, den 28. februar 2023, kl. 19.00 – 21.00 

                         
  
 
Afbud: Anne Mønsted Krog, Lotte Højris 

 
 
Dagsorden:  

 

1. Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet d. 24.01.23 HM/CM 
 

 
Referatet er godkendt 
 

 
 
 

2. Nyt fra elevrådet HM/CM 
 

 
- Elevrådet deltager i vores åbent hus i udskolingen d. 07.03 sammen med en god flok af 

andre elevrepræsentanter der fortæller om udskolingens hverdag. 
- Elevrådet drøfter muligheden om at spise i Aulaen – kan der indføres en prøveordning? 
- Elevrådet drøfter mulighed for at varme mad i Kvisten – er det en mulighed? 
- Elevrådet drøfter motion og bevægelse i timerne. Det er bl.a. som opfølgning på Under-

visnings miljøundersøgelsen.  
 

 
 
 

3. Planlægning af forældrestormøde d. 21.03.23         HM/CM 
 
Allan Kortnum og Peter Arnborg Videsen er booket. Invitation er sendt ud til alle forældre på sko-
len, samt kommende forældre til 0. klasse 2023 – 2024. Hvad skal der være af forplejning? Input 
til årsberetningen?   
 

 

Der skal sendes en reminder ud i ugen op til stormødet. Forplejning: vand, kaffe/te og en små-
kage. 
 
Input til årsberetningen: skolestruktur, mindsetsamtaler, skolegård, skoleboden, mobiltelefoner.  

 

 
 
 

4. Opfølgning på budget 2023   HM/CM 
     
Status på overtallighedsproces. Status på skoleårets planlægning og kommende prioriteringer. 
Se bilag 1.   
 

 
- Opdatering af budget med overskud fra 2022. Overskud er ”øremærket” den gamle sko-

legård.  



- Orientering om besparelse på administrationen. Birthe er fra 1. marts startet på Frederiks 
Skole. Der opslås en deltidsstilling snarest muligt. Heidi repræsenterer skolebestyrelsen i 
ansættelsesudvalget. 

- På grund af faldende økonomi har vi desværre været nødsaget til at indstille en til forflyt-
telse.  

- Der bliver forventeligt tre 0. klasser næste skoleår med 58 elever pt. på årgangen.  
- Tekniskservice vil fra august 2023 blive samlet i et centralt ejendomscenter på forvaltnin-

gen. Det betyder bl.a. at de ikke længere har ledelsesmæssigt ophæng på Hald Ege 
Skole.  

- Planlægningen af næste skoleår er så småt gået i gang, med de prioriteringer vi kender 
fra sidste skoleår.    
 

 
 
 

5. Foreningen ”Skolens venner” og frivillighed på Hald Ege Skole            HM/CM 
 
Kort introduktion så alle bestyrelsesmedlemmer kender til samarbejdet med Skolens Venner? 
Se bilag 2 og 3.   
 

 
Orientering og kort drøftelse.  
 

 
 
 

6. Meddelelsesbog           HM/CM 
 
LC informerer om meddelelsesbogen og den kommende implementering.   
 

 
Implementering af meddelelsesbogen medfører en lille justering af kommunikationsprincippet. 
Foråret bliver brugt til prøvehandlinger – evaluering i det kommende skoleår.  
 

 
 
 

7. Opdatering af princippet omkring læring, studietid…           HM/CM 
 
Opdatering af princippet omkring læring, studietid og hjemmearbejde. Se bilag 4.  
 

 
Punktet drøftes på næste møde. CM har noter med input fra kontaktforældremøde. Til næste 
møde medsender CM artikel omkring lektier, der kan bruges som udgangspunkt for drøftelsen.  
 

 
 
 

8. Punkter/emner til næste skolebestyrelsesmøde     HM/CM 
 
Prioritering af punkterne: Opfølgning på høringssvar vedr. det kommunale budget – herunder 
hvorfor Hald Ege Skole er forsvundet ud af overslagsårene for renovering. Opfølgning på sam-
menhængsmodellen m.m. ved ny skolebestyrelse, skolens principper/politikker, budgetopfølg-
ning.   
 

 
 Evaluering/drøftelse af skærmbegrænsning på et af de kommende møder.   
 



 
 

9. Meddelelser 
 

 

Intet til referat.  
 

 

 

 

10. Evt. 
 
Intet til referat.  
 

 


